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Avgiftshöjning 
Från och med den 1:e oktober 2020 
kommer avgiften att höjas med 5%. Vi 
har stora utgifter framför oss i form av 
relining, nya tappvattenrör och 
eventuellt fönsterbyte. Senaste 
avgiftshöjning vi hade var 2014. 
 
 
Trädgård 
Vi hälsar Michelle Levy från Gartenbau 
välkommen som vår nya 
trädgårdsmästare från och med 1:e 
juli. 
 
 
 

 Felanmälan 
Vid eventuell felanmälan till Sydsverige 
Entrepenad, vänligen ange telefonnummer 
där de kan få tag i er, inte bara e-postadress. 
 
TV och Bredband 
Styrelsen har satt igång ett arbete att 
undersöka alternativa leverantörer till 
ComHem och Ownit för TV samt bredband 
med fokus på att få ner kostnaden samt öka 
servicen. 
 
Nästa styrelsemöte 
Den 3:e augusti har vi nästa styrelsemöte. 
Styrelsen är tillgänglig för frågor och 
synpunker mellan 17.30 och 18.00 i 
styrelserummet. Detta kommer vara 
beroende av den rådande situationen och 
hur rekommendationerna ser ut då. 

 


